
Styrelsemöte Läckeby GoIF 2023-08-07    

Närvarande: Anders H, Emma AH, Jimmy H, Peter M, Ingela N-H 
  
§1 Anders hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

  
§2 Sekreterare: Ingela NH, justerare: Emma AH 

  
§3 Föregående protokoll: Inga synpunkter framkom 

 

§4 IRONMAN avstämning - ett 40tal anmälda så det ser bra ut för strukturen. Anders 
återkommer med underlag och länk till utbildning för trafikdelarna som är obligatorisk. 
Kiosksaker, lite aktivitetssaker för barnen och sjukvårdsmaterial packas under fredagen den 
18/8 och sen är det samling senast kl. 9,30 på lördagen  för uppbyggnad av depån. Tydliga 
riktlinjer kring vilka funktionärer som får dryck och macka så det inte blir osäkert för de som 
delar ut detta. 

 - struktur som förra året med en SMS grupp så alla funktionärer får samma info samtidigt och 
som sen raderas dagen efter, enligt riktlinjer för GDPR. 

 

§5 Investeringsbidrag 

 Det är ett par punkter som skall slutföras och sen behövs det en plan för att ansöka om nya 
bidrag från olika instanser för fortsatta inversteringsbehov. 

Slutföras skall: 

 - Allaktivitetsplanen där det behövs en rörmokare för att kolla på de sista 
 delarna för att klara spolning av is t.ex. 

- Värmesystemsutbytet samkörs med ovan punkt för att göra det så effektivt 
 som möjligt när firman ändå är på plats 

- Discgolfbanan  behöver kompletteras med ett antal plintar samt plattläggning, 
 kontakter tas med lämplig entreprenör - ritning för detta finns framtaget. 
 Discgolfbutiken i Kalmar har sagt att de skall göra en bankarta och denna 
 kompletteras med en skylt med regler (främst att ingen discgolf får ske under 
 fotbollsspel) samt en QRkod för frivilligt bidrag till föreningen. 



- Låsbytena planeras att utföras under fixardagen den 23/9 både för cylindrar 
 och montage av Yalesystem på två dörrar för att kunna säkra klubbhusets olika 
 utrymmen.  

- Material till avbytarbåsen skall införskaffas och vid grävarbetet säkras även de 
 plintar som behövs för att bygga nya stabila avbytarbås som inte blåser 
 omkull. 

- När det gäller uteplatsen så blir fokus på ett nytt tak i plåt för att det skall hålla 
 lite bättre, smålagning av de värst drabbade plankorna.  

 

Nya bidragsansökningar för: 

- Bevattningssystem, rörmokaren får titta och komma med förslag på mest 
 kostnadseffektivt alternativ. Detta behöver säkras med en ansökan till miljö 
 och vatten på kontoret då det är en stor kostnad. Pratar även med kultur och 
 fritid för att lösa ut så många olika delar av detta som möjligt. 

Förslag att stämma av med SISU igen för att få stöd med ansökningarna då dessa oftast är 
invecklade och tidskrävande och bra att få vägledning kring vilka som är “värda” att lägga tid 
på för att säkert få ut något. 

 

§6 Övriga frågor 

För att säkra tillgängligheten vid matcher och evenemang beslutades att det skall sättas ut ett 
4-6 svarta stolar uppe på verandan för att de som behöver skall kunna sitta ordentligt. Dessa 
stolar skall sen bäras in för att undvika stöld eller skadegörelse. 

Påminnelse om närvarorapporteringen och att alla medlemmar är korrekt registrerade med 
alla och korrekta personuppgifter. 

Förslag på avslutningsdag samt invigning för konstgräsplanen bestämdes till söndagen den 
8/10. Kultur och fritid kontaktas och bjuds in och så ser vi vad de har för “paket” att komma 
med innan vi tar tag i arrangemanget. 

Vid nästa möte är det dags för höstens ledarträff och därför inleds detta möte kl. 18,00-19,00 
för att sen övergå i styrelsemöte. De lag som har träningstid får försöka lösa ut detta med 
hjälp av föräldrar, A-lagsspelare eller andra lämpliga inhoppare. 

 
Nästa möte: måndagen den 4 september klockan 18,00 för samtliga ledare 

och sen kl. 19,00 styrelsemöte 
 

 


